



## Styrelseprotokoll 4/2016

**Datum:** 2016-03-11

**Tid:** 19.30 – 21.30

**Plats:** Karlsborg

**Närvarande:**

Peo Humla	PH
Stefan Nilsson	SN
Daniel Ingered	DI
Henna Canevin	HC
Petter Alfsson-Thoor	PAT
Gunilla Sigurd	GS

Uno Asker (adjungerad) UA

**Anmält förhinder:**

Bengt Lysell	BL
Christer Dahl	CD

**1. Mötets öppnande** PH hälsar deltagarna välkomna och förklarar mötet öppnat.

**2. Val av sekreterare för mötet** Styrelsen beslutar att utse **GS** till mötessekreterare.

**3. Val av en justeringsman** Styrelsen beslutar att utse **HC** att jämte mötessekreteraren justera protokollet.

**4. Föregående protokoll** *Möte 15/2015*  
TK har ännu inte presenterat något landslag.  
**PAT får i uppdrag** att undersöka vad försäkring hos RF täcker.

H.C  
GS



## Styrelseprotokoll 4/2016

### *Möte 1/2016*

**DI får i uppdrag** att kontakta John Cargill-Ek och/eller Magnus Våge angående "SkydiveWiki".

**GS får i uppdrag** att se vad SISU tillhandahåller avseende utbildning för styrelseledamöter.

**PAT får i uppdrag** att hantera utskick till förra årets hoppare, och utöka till tre utskick – mars, maj och juni.

**UA får i uppdrag**, tillsammans med TK, att ta fram kravspec för tävlingars organisation och administration.

### *Möte 3/2016*

**UA får i uppdrag**, tillsammans med TK, skriva text om de nya tävlingsgrenarna i Indoor Skydiving.

## 5. Ekonomi

**SN** går igenom revisorernas kommentarer.

## 6. RI/Kansli

**PAT** meddelar att 752 medlemmar hittills ansökt om licensen för 2016.

Efter vinterns kurser har vi nu 37 nya HL, 13 nya KL och 32 nya HM.

SBF:en håller på att uppdateras, planeras vara klar under april.

Materialkommittén handlägger en fråga från fallskärmsjägarklubben att typgodkänna utrustning.

## 7. Redovisning från ordförande och ledamöter

**DI** har kontaktat Tricorona och bitt om lämpliga projekt för klimatkompenseringen. 179000 kronor skall investeras.

**HC** meddelar att Sara kommer att bevaka SISU parallellt med redaktörsrollen.

**UA** får i uppdrag, att tillsammans med Lena Kaulanen,

H.C  
G.P.



## Styrelseprotokoll 4/2016

skriva avtal med de personer som skall driva Team Playground 2016.

### 8. Tävling / TK

**Styrelsen beslutar** att en eventuell speed coach får belasta TK:s budget, om TK beslutar om detta.

Under 2016 kommer inga specifika toppsatsningsmedel att finnas.

**Styrelsen beslutar** att avslå ansökan om att arrangera NM i CF2 i juni. De tävlande måste få längre framförhållning för att kunna planera in deltagande.

Kvarvarande T-shirts från Indoor-SM kommer att delas ut till vissa sponsorer. Penny ombesörjer.

### 9. Beslutspunkter

–

### 10. Övriga frågor

SFF kommer att representeras av **PH** och **UA** på FSF:s jubileum.

Riksstämmans planering går igenom.

### 11. Nästa möte

8 april, klockan 18.00, Arlanda Stad

Vid protokollet,

Justeras,

Gunilla Sigurd

Henna Canevin